
Styrelsemöte SFLPA 200907 
 
Närvarande: Ordförande Denise Bäckström (DB), Sekreterare 
Christoffer Basse Jernling (CJ), Kassör Thomas Sundberg (TS).  
Thomas Dansken Berthelsen (TDB), Robert Larsen (RL), 
PiaMaria Lodhammar (PML) 
 
§1 Mötet öppnas 
 
§2 Till justerare valdes: RL och DB.  
 
§3 Nationell Arbetsgrupp Akut vård: Stockholms prehospitala narkosläkare är inbjudna till detta av Stockholms 
ambulansöverläkare. Oklart vad detta gäller (nationella riktlinjer?) och huruvida SFAI är med insatta. Lämpligen bör 
ANOPIVA representeras (några representanter finns). PML följer upp och kontaktar SFAI och ovan nämnda personer.     
 
§4 Årsmöte: Ska genomföras 201019 (mån v43) kl 21.00-22.30, planeringen i nuläget att genomföra det i zoom-
format. Ämnen utöver formalia? Kallelse ska ut på SFAI hemsidan + Facebooksidan (utlysas 30 dagar innan?), CJ 
tillser. Valberedning Henrik Jörnvall och Daniel Kornhall, CJ underrättar dem. Målet är styrelsemöte direkt efteråt.   
 
§5 Göteborgsveckan- CJ rapporterar om fortsatt progress av Vårmötet 2021, målet är fortsatt ons-tors v21.  
Huruvida SFLPA kan sponsra, och med vilket belopp, kommer att diskuteras på styrelsemötet efter årsmötet. Vad 
gäller kursen bordläggs frågan då Joacim Linde ej deltog i mötet.   
 
§6 SFAI -veckan 2021: Rebecka Rubenson-Wahlin har lead från styrelsen. Förfrågan har inkommit från SFAI till oss att 
fortsatt delta med tidigare planerade diskussioner/föreläsningar om CBRM och beredskap- detta är fortfarande 
ambitionen. PML är även med på detta och konfirmerar med Rebecka om fortsatt arbete.  
 
§7 Forskning: RL varit delförfattare i en artikel, kommer att lägga upp den på FB sidan. DB berättar om ST-läkare som 
gör projektarbete med prehospital variant på SFAIs luftvägsalgoritm.  
 
§8 Övriga frågor:  TGB berättar om hemsidan- generellt ej uppdaterad- bla gällande arbetsgrupper. Får revideras 
efter årsmötet. Det framgår att vice Ordf Wilhelm Wallquist ej bjudits in till kvällens möte. Det diskuteras om detta 
kan vara sekreterarens fel men vi väljer att skylla på Coronapandemin.  
 
§9 Nästa möte direkt efter årsmötet 201019  
 
§10 Ett fyrfaldigt Leve för Göteborg avfyrades och lät som en kanonad från slaget vid Somme.    
 
§11 Mötet avslutades  
 
 
Sekreterare Christoffer Jernling                            Justerare Robert Larsen               Justerare Denise Bäckström  
 
            

-SFLPA- 
En förening som ibland bjuder in sin vice 
ordförande till möte, ibland inte…  


